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Protokół nr 53/2023 

posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej  

Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytego w dniu 18 września 2023 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia  

aleja Ratuszowa 36 
 

Czas  trwania posiedzenia 13.15 – 13.32 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Lidia Stolarska             – Przewodnicząca Komisji 

2. Maria Żukowska  – Członek Komisji 

3. Ewa Podogrodzka   – Członek Komisji 

4. Grzegorz Olszewski   – Członek Komisji   
 

Lista obecności członków komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia, 

Justyna Puchała – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Uzależnień. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum.  
 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji, która 

po sprawdzeniu obecności członków Komisji stwierdziła, że w obradach Komisji 

uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, 

stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Komisji nr 52/2023 z dnia 22 sierpnia 2023 r.  

4. Funkcjonowanie miejskich świetlic socjoterapeutycznych w Inowrocławiu. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji.  

6. Sprawy bieżące. 
 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 52/2023 z dnia 22 sierpnia 2023 r. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 52/2023 z 22 sierpnia 2023 r.? 
 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Ad 4. Funkcjonowanie miejskich świetlic socjoterapeutycznych w Inowrocławiu – 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił materiał. 
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Zgłosił autopoprawkę w materiale na stronie 4, na końcu zdania ,,Zrozumienie, 

przyjęcie i świadome wdrażanie w codzienne życie wyznaczonych celów poprzez 

realizację konkretnych zadań umożliwia rzeczywistą i skuteczną pomoc” należy 

wykreślić zwrot ,,daje przede wszystkim”. 
 

Justyna Puchała – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Uzależnień: 

Już teraz we wrześniu rozpoczęliśmy rekrutację na nowy rok do świetlic. Jesteśmy 

bardzo zadowoleni, ponieważ dużo dzieci wróciło chętnie. Są też nowe dzieci, 

szczególnie w świetlicy na ul. Poznańskiej jest dużo tych najmłodszych, czyli 6-latków, 

dzieci chodzących do zerówki. Rodzice chętnie zgłaszają dzieci, dlatego że najczęściej 

pracując nie mogą zapewnić dzieciom opieki w tych godzinach.  
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

W związku z takim dużym zainteresowaniem dzieci na ul. Poznańskiej, z racji że jest 

tam bardzo małe pomieszczenie, warto by było rozejrzeć się za jakimś większym.  
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Byliśmy w niebieskiej kamienicy, ale zostaliśmy wyproszeni stamtąd i w związku z tym 

straciliśmy pomieszczenia. Niestety znaleźć coś w Inowrocławiu to nie jest takie proste. 

Na osiedlu Piastowskim też zlikwidowano świetlice, ksiądz wycofał się z oferty. Już 

mieliśmy otwierać teraz we wrześniu i miał remontować, ale przy tych cenach energii…  
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

A czy można wiedzieć dlaczego wycofano świetlicę z niebieskiej kamienicy? Tam są 

wolne miejsca, właściwie mało co tam się dzieje. 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Zostaliśmy postawieni przed faktem, że nie i koniec, bez uzasadnienia. 
 

Ewa Podogrodzka – członek Komisji: 

Mam pytanie do Pani, czy wy jako pracownicy mający taki bezpośredni kontakt 

z dziećmi macie jakieś pomysły na polepszenie sytuacji? Czy uważa Pani, że wszystko, 

to, co jest wystarcza? 
 

Justyna Puchała – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Uzależnień: 

To, co dziewczyny przeprowadzają, te wszystkie działania, które są tam realizowane, 

oceniają jako wystarczające i są zadowolone. Warto by było może uatrakcyjnić poprzez 

organizację dla dzieci jakichś wyjazdów czy półkolonii, ale wiadomo, że wiąże się to 

z kosztami.  
 

Grzegorz Olszewski – członek Komisji: 

Ja myślę, że tu są doświadczone osoby i na bazie tego, co realizowano to się sprawdza, 

bo niekiedy jest tak, że są jakieś pomysły, ale nietrafione. 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Pani Przewodnicząca jest świadkiem, że jak są jakieś występy w świetlicach to widać 

efekty pracy tych pedagogów, że dzieci się otwierają, bo często są zahukane, 

zawstydzone, nieśmiałe. Natomiast wtedy widać jak ta praca nad nimi wychodzi. 
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Ewa Podogrodzka – członek Komisji: 

Ja pytam tak bardziej pod kątem dzieci z zaburzeniami po pandemii kiedy były 

zamknięte, bo jest tam psycholog.  
 

Justyna Puchała – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Uzależnień: 

Jest psycholog, ale głównie dla osób dorosłych jest bardzo duży problem ze 

znalezieniem psychologa, natomiast wychowawczynie i specjaliści pracują pod tym 

kątem z dziećmi. 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Tam najwięcej jest trudności szkolnych, adaptacyjnych, bardziej jest potrzebna praca 

pedagogów, psychologów. Mówimy ogólnie o depresji wśród młodzieży. 
 

Ewa Podogrodzka – członek Komisji: 

Czyli Panie mają przygotowanie odnośnie pomocy pedagogicznej. 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Nasze świetlice są często mylone z tzw. świetlicami środowiskowymi, które są na 

wsiach, kiedyś były w klubach, które zostały pozamykane. To były świetlice 

ogólnodostępne, gdzie dzieci się bawiły. Nasze świetlice są świetlicami 

socjoterapeutycznymi, gdzie jest określone wsparcie i praca indywidualna z dzieckiem, 

z problemem, z rodzicami. Rzeczywiście jeśli rodzice chcą to mogą skorzystać 

z pomocy. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Ta współpraca jest otwarta dla wszystkich, każde dziecko jest traktowane 

indywidualnie. 
 

Grzegorz Olszewski – członek Komisji: 

Tylko nie każdy pedagog jest ambitny w szkole, ale to jest moja ocena. Są pedagodzy, 

którzy co przerwę obserwują tych zdolnych i tych, którzy potrzebują wsparcia 

i pomocy. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Przystępujemy do głosowania. Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

,,Funkcjonowania miejskich świetlic socjoterapeutycznych w Inowrocławiu?” 
 

głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrzym. się – 0.  
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Zdrowia, Rodziny 

i Pomocy Społecznej podjęła uchwałę nr 17/2023 o pozytywnym zaopiniowaniu 

,,Funkcjonowania miejskich świetlic socjoterapeutycznych w Inowrocławiu”. 
 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji.  
 

Nie było. 
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Ad 6. Sprawy bieżące. 
 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że kolejne posiedzenie Komisji wstępnie  

odbędzie się 23 października 2023 r.  
 

W związku z wyczerpaniem porządku, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 
 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej 

 

/-/Lidia Stolarska 

Protokółowała: 

/-/ Daria Górska 


